
Toezegging commissie Middelen 21 juni: 
Mw. Nancy Bromet, voorzitter van het bestuur van het Vogelhospitaal, spreekt in over de 
vogelopvang door het Vogelhospitaal.  
Toezegging wethouder De Wit: De wethouder neemt contact op met de provincie en informeert de 
commissie zo snel mogelijk en in ieder geval voor de kadernota over de gemeentelijke taak ten 
aanzien van de vogelopvang en de mogelijke gemeentelijke bijdrage. 
 
Antwoord: 
Hoe de wettelijke zorgplicht voor dieren inclusief wildopvang geregeld wordt, is nog punt van 
overleg tussen provincie en gemeente. We hebben bij de provincie NH nog niet kunnen achterhalen 
wat hun planning hiervoor is. Voor zover we nu hebben kunnen nagaan, is dit overleg tussen 
provincie en gemeenten er nog niet geweest en is dit ook nog niet ingepland. We zullen zelf actief bij 
de provincie hiernaar blijven informeren zodat we aangesloten zijn. Voornemen is vooralsnog de 
subsidie, gezien het feit dat deze al een aantal jaren verstrekt wordt, in een periode van 2 tot 3 jaar 
af te bouwen (juridisch gezien kan stopzetten in één keer ook niet). 
 


